

Mission Prayer Movement: OLD (Japan)

August 29, 2023

Prayer Requests:

1. Praise God for a successful summer camp! The elementary-aged students really enjoyed the camp and hope to attend more camps in the future. OLD staff members have learned more about the needs of the local community and are building strong relationships with the families. Pray that the OLD team will continue to be the aroma of Christ in the community and for the students and parents to know the true love of Christ.
2. Praise God for partnerships with the Hong Kong CCMN team and the JCMN team! There is a younger generation of Christ followers who sincerely love Jesus and desire to serve. Pray for their spiritual protection and their transitions back to their home country/cities.
3. The OLD team had a staff retreat in late August. Pray for the unity and spiritual health of the OLD team. Pray for creativity and perseverance to respond to the vision God has given them.
4. Eddie is helping his daughter apply for a tourist visa to the U.S. so that they can all visit their grandparents in the U.S in the fall. Pray for a smooth and safe trip.
5. Pray for LCC's short term mission trip to Iwate in December! Pray that God will prepare the team members spiritually, mentally, and physically.

宣教祈禱告運動: 日本 OLD 教會

代禱事項:

1. 讚美神夏令營圓滿結束！小學生們非常喜歡這個夏令營，並希望以後能參加更多的夏令營。感恩 OLD 工作人員能更多地了解了當地社區的需求，並與這些家庭建立了牢固的關係。祈求 OLD 團隊能繼續在社區散發基督的香氣，讓學生和家長認識基督的真愛。
2. 讚美神讓 OLD 教會與香港 CCMN 團隊和 JCMN 團隊的合作！有年輕一代的基督追隨者真誠地愛耶穌並渴望事奉。為他們的屬靈上的保護和返回國家/城市的過渡祈禱。
3. OLD 團隊在 8 月下旬進行了一次同工靜修。為團隊的團結和屬靈健康祈禱。祈求他們有創造力和毅力來回應神所賜給他們的異象。
4. Eddie 正在幫助他的女兒申請去美國的旅遊簽證，這樣他們就可以在秋天去美國看望他們的祖父母。祈求旅途順利、安全。
5. 為 LCC 12 月岩手縣短期宣教之旅禱告！祈求神在靈性、心理和身體上幫助團隊成員做好準備。